
 

Van: Asielzoekers Tubbergen
Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 10:01
Aan:  
Onderwerp: RE: Spoedvraag ' t Elshuys

Super, dank, werk ze

Groet, 

Van:   < @noaberkracht.nl>
Verzonden: dinsdag 17 januari 2023 08:58
Aan: Asielzoekers Tubbergen <asielzoekers@tubbergen.nl>
Onderwerp: RE: Spoedvraag 't Elshuys

Ja, ik zal de reactie afstemmen met  en Ursula.

Groet,

Verzonden vanaf mijn Galaxy

Oorspronkelijk bericht
Van: Asielzoekers Tubbergen <asielzoekers@tubbergen.nl>
Datum: 17-01-23 08:43 (GMT+01:00)
Aan: " " < @noaberkracht.nl>, " "
< @noaberkracht.nl>
Cc: " " < @noaberkracht.nl>
Onderwerp: FW: Spoedvraag 't Elshuys

Dag  ,

Zou jij   van een reactie kunnen voorzien (uiteraard via dit e-mail adres)?

Vriendelijke groet,

Van:   < >

Verzonden: maandag 16 januari 2023 16:19
Aan: Asi lzoekers Tubbergen <asielzoekers@tubbergen.nl>
Onderwerp: Spoedvraag 't Elshuys

Geachte heer/mevrouw,
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Ik heb de provincie Overijssel zojuist aan de telefoon gehad over de werkzaamheden die momenteel uit
worden gevoerd bij 't Elshuys en waarover ik afgelopen vrijdag en vanochtend contact heb gehad met
mevrouw B khuis.

Deze werkzaamheden zijn niet met de commissies waaraan de inwoners deelnemen
(begeleiding/veiligheid) afgestemd, als ook niet met de gemeente naar ik heb begrepen.
Volgens de provincie heeft het COA een aerius rapport overlegd in opdracht van de gemeente, aldus de

  van de provincie, maar is een aerius rapport voor de procedures niet nodig. We zijn
benieuwd hoe dit zit aangezien de gemeente opdracht heeft gegeven een aerius rapport te overleggen.

Uit de nieuwsbrief van 13-1-23 lees ik onder meer dat de aanvraag omgevingsvergunning in afwachting is
van onder andere een nieuwe aerius berekening. Dit is dus blijkbaar niet nodig. Ik snap dit niet!
Waarom zijn de aerius berekeningen uberhaupt nodig voor de gemeente terwijl de provincie aangeeft dat
ze niet nodig zijn.
Waarom doet de gemeente niets aan die werkzaamheden die niet zijn afgesproken/ overeengekomen/
afgestemd, gelet op het precaire onderwerp en het missende draagvlak snappen wij inwoners hier
helemaal niks van.

Ik wil graag per omgaande een reactie op deze vragen.

Wij wensen niet nogmaals misleid te worden!

Mvg,

 

Bestanden me m ro's o .a. ex ensie . z ip of . exe wo den all en na ov leg door onze
m i se ve s geaccep eerd!
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